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ZAPISNICI 
 

 sa sastanaka s nastavnicima i asistentima GraĎevinskog fakulteta 
Osijek odrţanih 19. i 26. listopada 2010. godine u 17h u Vijećnici 
Fakulteta, Crkvena 21. 
 
 Nazočni nastavnici:  
prof.dr.sc. Z. Lacković, doc.dr.sc. M. Bošnjak-Klečina, doc.dr.sc. S. 
Lozančić, doc.dr.sc. S. Dimter, mr.sc. V.Moser, mr.sc. J. Zovkić, 
prof.dr.sc. N. Klem, doc.dr.sc. M. Šperac, prof.dr.sc. I. Guljaš, prof.dr.sc. 
B.Malić, mr.sc. Đ. Matošević, prof.dr.sc. L. Tadić, doc.dr.sc. D. Varevac, 
prof.dr.sc. D.Morić, prof.dr.sc. Z. Marić, mr.sc. J. Matotek, prof.dr.sc. Ţ. 
Koški, prof.dr.sc. D. Markulak, doc.dr.sc. I. Netinger, prof.dr.sc. P. Brana, 
L. Kraljević, prof., mr.sc. D. Vidaković, prof.dr.sc. V. Sigmund, M. 
Pavlinić, dipl.ing.arh., mr.sc. I. Stipančić-Klaić, A. Štefić, prof., mr.sc. T. 
Mijušković-Svetinović, doc.dr.sc. Z. Dolaček-Alduk, prof.dr.sc. M. 
Mulabdić, doc.dr.sc. M. Mikoč, doc.dr.sc. M. Šperac, mr.sc. S. Maričić, 
prof.dr.sc. K. Čulo, doc.dr.sc. A. Jurić 
 
 Nazočni asistenti:  
Kraus Ivan, Krstić Hrvoje, Ištoka-Otković Irena, Kalman Tanja, Španić 
Martina, Hadzima-Nyarko Marijana, Štefić Tihomir, Radić Ivan, Mikolin 
Milijana, Gazić Goran, Barišić Ivana, Minaţek Krunoslav, Stober Dina, 
Poje Marina, Majstorović Snjeţana, Grgurovac Anamarija, Ambruš 
Denis, Slabinac Valentina, Draganić Hrvoje 
 
 Ostali nazočni:  
Edita Pinterić, dipl.iur., voditeljica Ureda za unaprjeĎivanje i osiguravanje 
kvalitete visokog obrazovanja 
 
 Sastanke je vodio dekan koji je pozdravio sve nazočne i kratko 
iznio dnevni red sastanka. 
 
 Dnevni red: 
 
1. Prezentacija sustava kvalitete visokog obrazovanja 
2. Prezentacija rezultata jedinstvene sveučilišne studentske ankete i    
    rasprava 
3. Razno 
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Uz 1  
 
 Voditeljica Ureda za unaprjeĎivanje i osiguravanje kvalitete visokog 
obrazovanja odrţala je prezentaciju sustava kvalitete na europskoj, 
nacionalnoj i institucionalnoj razini uz poseban naglasak na sustav 
kvalitete na GraĎevinskom fakultetu Osijek, ESG (Europske standarde i 
smjernice) te postupak vanjske prosudbe koji slijedi u studenom. 
 
Uz 2 
 
 Dekan prof.dr.sc. Damir Markulak prezentirao je pojedinačne 
prosječne ocjene za svakog od nastavnika, po zavodima, abecednim 
redom. Nakon što su prikazani rezultati anketa iz 2009. i 2010. te trend 
porasta, odnosno pada, uslijedila je rasprava. 

 
a) Kroz raspravu je dovedeno u pitanje osiguravanje dostupnosti svih 

upisanih komentara. 
 
Prijedlog: 
Odbor za kvalitetu Sveučilišta trebao bi omogućiti Fakultetu 
dostupnost originalne verzije (neobraĎenih) datoteka. 
 

b) Istaknut je problem termina provoĎenja ankete iz razloga što se 
anketa provodi u ljetnim mjesecima kada studenata diplomskog 
studija nema na Fakultetu te niti ne mogu ocijeniti kolegije koje su 
slušali, odnosno u nekim slučajevima anketa se provodi tijekom 
pohaĎanja odreĎenog kolegija. 
 
Veliki je problem i reprezentativnost uzorka studenata koji ocjenjuju 
anketu. Naime ukoliko se manje od 10 studenata ne uzima u obzir, 
problem nastaje s malim grupama u kojima ponekad ima i samo 6 
studenata. Vrlo je teško motivirati studente na pristupanje anketi 
(nastavnici omoguće izlazak s predavanja, a studenti ipak ne odu 
popuniti anketu).  
 
Prijedlog:  

- uvoĎenje obveznog pristupanja anketi za studente 
- student moţe ocjenjivati samo predmet koji je poloţio 
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c) Vezano uz sadrţaj ankete istaknuto je nekoliko primjedbi i 
prijedloga za poboljšanje: 

- postoje slična pitanja koja treba spojiti u jedno pitanje 
(korektan u odnosu sa studentima/pristupačan), odnosno 
postoje nepotrebna pitanja (otkazivanje s najavom/bez 
najave) 

- anketu treba profesionalizirati na način da anketna pitanja 
sastave stručnjaci 

 
Uz 3 
 
 Nastavnici su dodatno informirani o javnoj raspravi o nacrtu zakona 
o znanosti, visokom obrazovanju i sveučilištu te su zamoljeni da dostave 
svoje primjedbe na spomenute nacrte kako bi Fakultet formirao 
jedinstveni, sluţbeni stav prema navedenome.  
 

                                                                   
 
 
       Zapisničar: 
                          Edita Pinterić,dipl.iur.,v.r. 

 
 
 
 
 

 
 


